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OR-RM.0012.5.5.2021 

 

Protokół Nr 1/21 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 21 stycznia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 

8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecni członkowie komisji: Pan Mariusz Weleziński, Pan Wojciech Orliński, Pani Illona 

Pubanc. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek posiedzenia, do którego  

nie wprowadzono zmian.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Burmistrza Koronowa w zakresie działań podjętych w 2020 roku 

w celu minimalizacji zagrożenia pandemią w Gminie Koronowo.  

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja Burmistrza Koronowa w zakresie działań podjętych w 2020 roku w celu 

minimalizacji zagrożenia pandemią w Gminie Koronowo. 

Informację przedstawił kierownik Wydziału Spraw obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego 

pan Jarosław Stoba. 

 

Informacja stanowi załącznik Nr 2 niniejszego protokołu.  

Przeprowadzono dyskusję na temat przedstawionej informacji. 

Radna Pani Ewa Szymańska – W jaki sposób przekazano mieszkańcom informację na temat 

odpadów zbieranych od osób zakażonych koronawirusem lub będących na kwarantannie? 

Kierownik Pan Jarosław Stoba – Na początku informacje o osobach będących na 

kwarantannie spływały bardzo późno, co wynikało z utrudnień i opóźnień w sanepidzie. 

Następnie pracownicy M-GOPS kontaktowali się z mieszkańcami będącymi na kwarantannie.  

Radna Pani Ewa Szymańska – Z jakich środków SP ZOZ zakupił laptopy? 

Kierownik Pan Jarosław Stoba – SP ZOZ laptopy zakupił z własnych środków. 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czy nadal trwa odkażanie miejsc 

publicznych? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Nie ma takich wymogów 

prawnych.  

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk poprosiła o termometr bezdotykowy 

na sesje i komisje rady. 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – W jakich godzinach pracuje 

koordynator ds. szczepień? 

Kierownik Pan Jarosław Stoba – W dni powszednie od godz. 8.00 do godz. 15.00. Po tych 

godzinach można kontaktować się z GCZK. 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz poprosił o rozpropagowanie informacji na temat 

szczepień mieszkańcom. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Wnioski do Burmistrza Koronowa: 

1. Udzielenie informacji i materiałów w jakich ilościach i jakie środki zakupiono dla 

mieszkańców z budżetu gminy wraz z dołączonymi certyfikatami i atestami, itd.  

2. Czy prawdą jest, że ratownicy, którzy mieli podejrzenie zakażenia koronawirusem 

otrzymali propozycję kwarantanny w szatni na Stadionie Miejskim w Koronowie? 
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3. Dlaczego fontanna i zraszacze nie były uruchomione w upały? Czy prawdą jest, iż nie 

pozwalały na to przepisy? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Co do fontanny odpowiedzi 

udzieliła Pani kierownik Agnieszka Szwesta. Co do ratowników medycznych trzeba było 

racjonalizować środki.  Ciężarowcy byli umieszczani na stadionie, ale w godnych warunkach. A 

co do ratowników nie było takiej sytuacji. Zależy jaki zespół. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Nasi ratownicy  z Koronowa. Czy to prawda, że dostali 

propozycję szatni na stadionie? Potem chyba sami zorganizowali w Pieczyskach. Ale gmina 

nie chciała zapłacić, więc pokryli koszty sami.  

Kierownik Pan Jarosław Stoba – Oni sami pojechali do Pieczysk a mogli pojechać do Ośrodka 

Julia w Samociążku.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Więc jest to prawda. Miało to miejsce.  

Przy odpowiedzi na pytania proszę uwzględnić fakt, dlaczego uruchomiona została fontanna 

przy ul. Paderewskiego, a na rynku nie. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara 

Koniarska.. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara 

Koniarska. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 3 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 30 września 

2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Sylwia Klonowska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani 

Sylwia Klonowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski poinformował, że na sesji będzie jeszcze 

jeden projekt uchwały.  

Radna Pani Ewa Szymańska zapytała, czy wiadomo coś na temat zamknięcia drogi krajowej 

243? 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz zapytał, czy w związku w podniesieniem płacy 

minimalnej do wysokości 2.800,00 zł brutto, przewidziane są podwyżki dla pozostałych 

pracowników? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski odpowiedział, że nie jest w stanie udzielić 

odpowiedzi na to pytanie. 
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5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji o godz. 14.30 zamknął  

posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                           /-/   Olech Raddatz 


